
"Почався сезон посадки. Скоро дозріє полуниця, тільки їсти її будуть не всі"
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Якось пастор німецької євангелістської церкви Мартін Німьоллер, який відсидів 8 років у
нацистських концтаборах, розповів про свою головну помилку:

«Спочатку гестапо прийшло за комуністами, я не виступав, бо не був комуністом.
Потім гестапо прийшло за євреями, я знову не виступав, бо не був євреєм. Потім
гестапо прийшло за католиками, я знову не виступав, бо не був католиком.
Нарешті, гестапо прийшло за мною, і ніхто не виступив, бо вже нікого не
лишилося».

Сьогодні садять «терористів». Це не за тобою. Потім посадять радикалів. Але ж ти до
них теж не належиш. Потім посадять «політично некоректних». Але ти слідкуєш за
словами, і не наводиш сумнівних прикладів з історії.

Коли нарешті подзвонять у двері, тебе осягне жахливий здогад, що прийшли за тобою.
Ти шукатимеш підтримки, але вже ніхто не допоможе тобі...

Саме на це і розраховує влада.
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